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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr VIII/2024 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 18 grudnia 2024 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:00. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Marcin Bojaryn 

2. Bartosz Bukowski 

3. Laurence Cherni 

4. Tomasz Choroś 

5. Joanna Iwko 

6. Paweł Kopczyński 

7. Marzena Łużyńska 

8. Dominik Margielewski 

9. Maciej Motyl 

10. Marcin Podolski 

11. Adam Poprawski 

12. Jarosław Stark 

13. Karolina Stępień 

14. Marta Stępień 

15. Ewa Wojciechowska 

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Sekretarz i Naczelnik Wydziału Organizacyjnego – Daniel Wojniak, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Spraw Społecznych i Edukacji 

– Marta Konfederak, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Gospodarki 

Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz, 

− radca prawny – Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o.),  Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o. o. w Sławnie), Piotr Grzegorczyk (Prezes 
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Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie), Hanna Dobak (Dyrektor 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Stanisław Guzewski (Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Sławnie), Małgorzata Król (Dyrektor Przedszkola nr 4 i Żłobka 

Miejskiego w Sławnie), Agnieszka Paszkiewicz (Dyrektor Przedszkola nr 1 w Sławnie), 

− mieszkaniec Sławna – p. Waldemar Włodarczyk. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 06 listopada 2024r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę nr VII/45/2024 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 6 

listopada 2024r. w sprawie Programu współpracy Miasta Sławno  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025, 

b) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 rok, 

c) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata 2025-2035, 

d) uchwalenia budżetu Miasta Sławno na rok 2025. 

4. Informacja o realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2023/2024. 

5. Wnioski radnych. 

6. Zamknięcie sesji. 
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając wszystkich przybyłych. 

 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 

 

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 6 listopada 2024r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 6 listopada 2024r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 
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2. Trybuna obywatelska (od 2:27 minuty sesji) 

 

W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrał mieszkaniec Sławna – p. Waldemar 

Włodarczyk, który poruszył kilka spraw. Pierwszą z nich było zachowanie członków 

Miejskiego Klubu Sportowego „Sława” Sławno. Pan Waldemar Włodarczyk powiedział, że 

przy SP nr 2 funkcjonuje melina panów, którzy uważają się za piłkarzy „Sławy” Sławno. Mają 

oni zaszczyt reprezentować miasto, a interwencje policyjne – które on zgłasza, to norma. Listy 

pisane w tej sprawie do p. Frankensteina i p. Świątek nie przyniosły skutku. Są zadowoleni  

z sytuacji, która jest normą. Wstydzi się jako mieszkaniec miasta. Zwrócił się do  

p. Malinowskiego, że gdy był prezesem „Sławy” – to melina kwitła. Mieszkaniec jako oficer 

policji po służbie mógł pozwolić tym panom, którzy powstrzymali go od pobicia mieszkańca. 

Dodał, że p. Malinowski był pod takim wpływem alkoholu, że nie pamiętał, co się z nim dzieje. 

Żenująca sytuacja, że piastuje takie stanowisko teraz. Materiały operacyjne policji, pisma  

z policji może udostępnić. Panowie ze „Sławy” wrzucają na jego posesję butelki, puszki po 

piwie, podjeżdżają pod podjazd i wyrzucają np. popielniczkę z petami. To, co się dzieje wokół 

sali, to jest to pogarda dla wszystkiego – ci ludzie to etos patologii. Chciałby dowiedzieć się, 

jaki jest status placu szkolnego – czy jest to parking? Wyjazd ma ze swojej posesji nagminnie 

blokowany. Pan Malinowski też to robi. Ma na to dowody.  

Przewodnicząca poprosiła o kulturalne zachowanie. Głos zabrał Skarbnik Miasta Sławno  

– Marek Malinowski, który zażądał nieużywania jego nazwiska i stwierdził, że za takie 

zachowanie może wytoczyć sprawę o zniesławienie.  

Pan Waldemar Włodarczyk kontynuując swą wypowiedź, zwrócił się do p. Kowalczyka.  

Od kiedy zostały zakończone prace związane z remontem stadionu, lampy świecą non stop  

w tzw. systemie przygaszenia, czyli stand by. Mieszkaniec zapytał, kto za to płaci. Dla jednej 

osoby włącza się światło na całym stadionie, która przyszła pobiegać, a wszyscy inni biegają 

wokół. Do sali o godz. 7.00 w niedzielę przyjeżdżają osoby, które mają klucze od bramy i od 

wszystkich wejść i korzystają z sali. Pytanie do p. Kowalczyka – czy płacą za tę salę, czy są to 

mili koledzy?    

Pan Waldemar Włodarczyk powiedział, że ma problem z wodą w domu i pokazał, jak wygląda 

filtr po dwóch tygodniach użytkowania, a konkretnie jest to 50 mikronów, czyli przy 100 

mikronach po tygodniu miałby zapchany. Doprowadzono do niego tak strukturę wodną, że 

licznik ma 150 m od domu. Nie wie, czy jest to jego wina, czy jego niedopatrzenie.  

Kolejny temat poruszony przez mieszkańca to wywóz śmieci. Śmieci w takim miejscu, jakim 

jest szkoła, sala gimnastyczna i jego posesja są trzy razy w tygodniu wywożone. Czy nie można 

zrobić tego w jednym rzucie? Duży samochód realnie zagraża bezpieczeństwu. Gdyby to było 

raz, to nie byłoby może takiego problemu i wtedy ustalenie kwestii gdzie i odstępów między 

jedną a drugą przerwą.    

Następnie p. Waldemar Włodarczyk dodał, że jeśli radni będą chcieli, to może zgrać materiały 

na urządzenie cyfrowe i przedstawić pisma do p. Frankensteina i p. Świątek. Dwa lata czeka na 

odpowiedź ws. pisma. Policja dysponuje materiałami – nagraniami od momentu, kiedy 

funkcjonuje tam monitoring. Dowiedzą się radni ciekawych rzeczy: jak załatwia się toaletę na 

zewnątrz pod budynkiem, jak rzuca się wyrwaną cegłą z muru w posesję mieszkańca, jak 

niszczy się mu ogrodzenie. Chętnie by się wyprowadził z tego miejsca, ale nie ma zasobnej 

kieszeni. Przykro mu, że musi to znosić. Nie rozumie, dlaczego panowie ze „Sławy” ciągle tam 
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funkcjonują, zamiast zostać przeniesieni do OSiR – do p. Kowalczyka, który broni się jak tylko 

może przed nimi. Rok byli tam za jego poprzednika, to ich pogonił stamtąd. Te panie, które 

dbają o czystość tych pomieszczeń po prostu już nawet nie zgłaszają p. Świątek, bo wiedzą, że 

to nie odniesie żadnego skutku. 

Na koniec swej wypowiedzi p. Waldemar Włodarczyk podziękował za wysłuchanie i przeprosił 

p. Skarbnika, że nadużywał jego nazwiska, ale ma nadzieję, że odniesie to jakiś skutek  

i podejmie też jakąś decyzję w związku z tym, bo był kiedyś prezesem „Sławy”.  

Skarbnik powiedział, że żąda odwołania tych słów, które zostały wypowiedziane na jego temat, 

bo jeśli nie zostaną odwołane – założy sprawę o zniesławienie. Pan Waldemar Włodarczyk 

powiedział, że odwołuje słowa w stosunku do Skarbnika. Dodał, że fakty są na nagraniach  

z monitoringu – byliby zaskoczeni. Wystarczy zwrócić się do policji. Oni udostępnią te 

materiały. Życzył zdrowych i pogodnych świąt, których on może nie doczekać.  

Mieszkaniec wyszedł z sali o godz. 9.10. 

Jako kolejny głos zabrał Wojciech Ludwikowski, który odniósł się do wypowiedzi ww. 

mieszkańca, dotyczącej wody. Dom, który został zbudowany na terenie szkoły był podłączony 

swego czasu pod całą strukturę wodno-kanalizacyjną jednostki, jaką jest szkoła. W związku  

z czym funkcjonował u tego pana podlicznik w jego domu. Niestety, ponieważ szkoła była 

rozliczana z licznika głównego – ponosił podwyższone opłaty za zrzut ścieków, bo te ścieki 

były rozliczane jako ścieki od innych podmiotów. W momencie modernizacji systemu została 

umieszczona tam, gdzie jest przełącze wodociągowe do SP nr 2 obecnej, studnia, w której 

zostało umieszczone miejsce na kilka liczników wodnych z tego względu, żeby rozdzielić 

systemy wodociągowe, które idą do szkoły, do OSiR i także do budynku tego pana. I w tej 

studni wodociągowej zostały umieszczone wszystkie wodomierze i pociągnięty nowy przewód 

do jego domu – zresztą na koszt inwestora, a inwestorem była w tym momencie SP nr 2, czyli 

miasto.  

Następnie Wojciech Ludwikowski odniósł się do filtra wcześniej pokazanego przez 

mieszkańca. WiK nie dostarcza wody destylowanej, tylko wodę, która ma spełniać parametry 

określone w rozporządzeniu Ministerstwa Zdrowia. W związku z czym – jeśli ktoś zainstaluje 

sobie taki filtr, który będzie tę wodę tak naprawdę pozbawiał wszystkiego, to zawsze będzie na 

tym filtrze coś się osadzało, ponieważ mikroelementy, które ta woda powinna zawierać – one 

w tej wodzie, którą WiK dostarcza, są. W związku z czym – jeśli mówimy o jakości, trzeba się 

odnieść do tego merytorycznie: jaki to jest filtr, czy były jakiekolwiek przeciwwskazania ze 

strony podmiotów badających wodę co do jej jakości? Bo to by wyglądało, że WiK dostarcza 

wodę do SP nr 2, która nie nadaje się do picia – co nie jest prawdą. WiK jest monitorowany na 

kilku poziomach, tzn. na wodę ze źródła, wodę wychodzącą ze stacji i w kilkunastu punktach 

na terenie miasta, m.in. w kierunku budynków użyteczności publicznej. W związku z tym  

– jeżeli ta woda spełnia parametry wynikające z przepisów, to go nie interesuje, jakie ten pan 

te filtry sobie założył i jaką wodę chciałby mieć. On ma dostać taką wodę – jak wynika  

z obowiązujących przepisów – odpowiedniej jakości i która mu nie szkodzi. Natomiast WiK 

wody do dolewania do akumulatorów nie będzie dostarczał, bo takiej opcji w naszych 

przepisach nie ma. A tak naprawdę jeśli stosuje się tzw. podwójne filtry, potrójne z różnymi 

frakcjami, to otrzymuje się wodę destylowaną, która jest pozbawiona wszystkich pierwiastków 

i ona może się nadawać do centralnego ogrzewania – tak jak w MPEC jest stacja zmiękczająca 

wodę, która dzięki temu technologicznie inaczej funkcjonuje, natomiast ta woda z systemu 

centralnego ogrzewania nie nadaje się do picia. Stawianie zarzutów z tego tytułu to jest 

przynajmniej nieprzyzwoite. 
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Wojciech Ludwikowski jako mieszkaniec miasta i uczestnik sesji był zbulwersowany tym, że 

dopuszczono do tego, żeby wypowiedzi były personalnymi, a nie problemowymi.  

Pan Skarbnik zainterweniował i była to jedyna słuszna idea, ponieważ nie może być tak, że 

przychodzi mieszkaniec i mówi: ty, Frankenstein, ty, Malinowski, ty, Kowalczyk. Tutaj 

mówimy o instytucji, która musi się szanować. Jeżeli nie będą się szanowali, to mieszkańcy też 

nie będą ich szanowali. 

 Z kolei głos zabrał Burmistrz Miasta Sławno, który powiedział, że nie chciał 

interweniować drastycznie, bo zna osobiste problemy tego pana i jego sytuację z tym związaną, 

która może rzutować również na jego zachowanie emocjonalne. Uważa, że zawsze warto 

analizować to ze spokojem – każdy wątek tej wypowiedzi. Generalnie, odnosząc się do kwestii 

jego dojazdu do jego posesji, że szkoła jest problemem w dojeżdżaniu – tak się kończy sytuacja, 

jak się pozwala budować na terenie szkoły dom. Od tego trzeba zacząć. To jest zaszłość, która 

procentuje w tej chwili wielokrotnie. To zostało też z czasem w jakiś sposób sformalizowane, 

bo dom stał, więc działka musiała zostać z terenu miejskiego dodatkowo wydzielona. Ona 

została na rzecz tych państwa sprzedana, ale też zwrócił Burmistrz uwagę, że dojazd do tej 

działki nie jest przez teren szkoły, tylko zupełnie w drugą stronę. Ten pan powinien dojeżdżać 

wokół szkoły od tyłu i prawdopodobnie do tego rozwiązania trzeba będzie doprowadzić, bo nie 

może być tak, żeby jedna osoba terroryzowała funkcjonowanie całej szkoły i wszystkich 

podmiotów, które podlegają łącznie z miejskimi instytucjami czy stowarzyszeniami, bo to jest 

sytuacja trochę nie do przyjęcia. Wiele czynników na to może się składać, ale wydaje mu się, 

że organizacyjnie to do takiej sytuacji trzeba doprowadzić i z panią dyrektor na ten temat trzeba 

porozmawiać, że tu nie może w grę wchodzić żadna służebność przejazdu, żadne umowy 

dzierżawy, tylko po prostu trzeba szkołę zamykać i żaden dojazd do tego pana przez teren 

szkoły nie może mieć miejsca. Trzeba to zrobić tak, jak to powinno wyglądać i musi się poddać 

wszystkim rygorom. Jeżeli potrzeba będzie wystawiać odpady w odpowiednim miejscu, to 

będzie pan zobligowany jak każdy inny obywatel, żeby swoje pojemniki tam dostarczyć. I będą 

w odpowiedni sposób zabierane. To są kwestie czysto techniczne.  

Burmistrz nie chciał oceniać w tamtej chwili tego, co p. Waldemar Włodarczyk powiedział na 

temat „Sławy”. Każdy może mieć tu własne zdanie. Czy nasza drużyna jest drużyną 

patologiczną? Czy tam się odbywają rzeczywiście jakieś tylko i wyłącznie meliny? Nie chce 

powiedzieć, że może nie było żadnych incydentów, bo wśród młodzieży różne rzeczy się 

zdarzają, wybryki. To jest chyba naturalne. To obserwujemy od różnego okresu wiekowego  

i pewnie każdy z nas nie ma tak do końca czystego sumienia w tej sprawie, nawet wspominając 

własne doświadczenia szkolne. Burmistrz nie obserwuje patologii. Za mocno powiedziane. 

Raczej jest to drużyna, z której możemy być dumni, a nie, którą można aż tak obrażać. 

Aczkolwiek należy też na to zwrócić uwagę, bo być może są jakieś aspekty, o których do końca 

nie wiemy. Jest to też pewnie uwaga do prowadzących tę drużynę, do stowarzyszenia i do OSiR, 

żeby bardziej się przyglądać tym sprawom. Temu się dodatkowo przyjrzymy i będziemy 

obserwować. A co do organizacji – będziemy zmierzać do tego, aby ten pan funkcjonował tak 

jak każdy obywatel w mieście, a nie na specjalnych uprzywilejowanych warunkach. 

 Radny Adam Poprawski odniósł się natomiast do słów Wojciecha Ludwikowskiego, 

który powiedział, że radni nic z personalnymi wywodami mieszkańca Sławna nie zrobili. 

Powiedział, że nie radni prowadza sesję, tylko jedna radna i radna zareagowała. Chciał stanąć 

w obronie radnych.  

 Burmistrz zabrał kolejny raz głos. Stwierdził, że nie dotyczyło to raczej radnych, tylko 

jego jako organu wykonawczego, a on nie interweniował z tego powodu, o którym mówił, bo 
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zna sytuację tego pana, więc nie ma co pobudzać się emocjonalnie. Ale też uważa, że jest to 

nie do przyjęcia.    

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane na 

wspólnych posiedzeniach komisji stałych: 28 listopada 2024r. i 17 grudnia 2024r.  

 

a) Podjęcie uchwały nr VIII/50/2024  zmieniającej uchwałę nr VII/45/2024 Rady Miejskiej  

w Sławnie z dnia 6 listopada 2024r. w sprawie Programu współpracy Miasta Sławno  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

Radni nie mieli pytań. 

 Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr VII/45/2024 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 6 listopada 2024r. w sprawie Programu współpracy Miasta Sławno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 

 

 

b) Podjęcie uchwały nr VIII/51/2024 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 

rok 

Radni nie mieli pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 

2024 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 
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c) Podjęcie uchwały nr VIII/52/2024 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Sławno na lata 2025-2035 

Skarbnik Miasta Sławno odczytał uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z 9 grudnia 2024r. pozytywnie opiniujące projekt WPF na lata 2025-2035  

i budżetu Miasta Sławno na 2025 rok oraz możliwość sfinansowania deficytu. 

Głos zabrał także radny Adam Poprawski – przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, 

który odczytał opinię tej komisji nt. projektu budżetu Miasta Sławno na 2025 rok:  

„Projekt uchwały budżetowej Miasta Sławno na 2025 rok oraz projekt uchwały 

 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata  

2025-2035 otrzymane przez Radę Miejską w Sławnie w dniu 14 listopada 2024 roku 

obejmują : 

-dochody budżetu w kwocie 85.540.272,13 zł 

z tego : 

a) dochody bieżące w kwocie 71.172.952,52 zł 

b) dochody majątkowe 14.367.319,61 zł 

 

 -wydatki budżetu w kwocie 87.447.102,14 zł 

z tego : 

a) wydatki bieżące w kwocie 71.692.058,40 zł 

b) wydatki majątkowe w kwocie 15.755.043,74 zł 

 

- deficyt budżetowy  w wysokości 1.906.830,01 zł zostanie sfinansowany  w całości 

planowanymi wolnymi środkami o, których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy o finansach 

publicznych  (§ 950). 

 

- przychody budżetu w wysokości 3.306.830,01 zł 

stanowią wolne środki w kwocie 3.306.830,01 zł 

 

- rozchody budżetu w wysokości 1.400.000,00 dotyczą spłat rat kredytów 

 

 Projekt uchwały budżetowej Miasta Sławno na 2025 rok oraz projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia WPF Miasta Sławno na lata 2025-2035 zostały w ustalonym terminie 

przekazane przez Burmistrza do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koszalinie celem wydania 

opinii: 

- o projekcie uchwały budżetowej Miasta Sławno na 2025 rok  

- o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF na lata 2025-2035 

- o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego  

  

Komisja Gospodarki i Budżetu pozytywnie opiniuje przedłożone projekty uchwał: 

 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sławno na  2025 rok i w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2035 oraz wnosi o ich podjęcie przez Radę 

Miejską w Sławnie.” 

Radni nie mieli pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Sławno na lata 2025-2035 
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Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 

 

d) Podjęcie uchwały nr VIII/53/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sławno na rok 2025 

Radni nie mieli pytań. 

 Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sławno na 

rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 

 

4. Informacja o realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2023/2024 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Informacja o realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 

2023/2024 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Bartosz Bukowski 
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5. Wnioski radnych (od 57 minuty sesji): 

1. Ewa Wojciechowska – prośba w imieniu mieszkańców Sławna o interwencję wśród 

służb medycznych w celu utworzenia w Sławnie punktu szczepień przeciw COVID;  

nie wszystkich stać na wyjazdy do Jarosławca albo Darłowa, w których te punkty są; 

2. Tomasz Choroś – prośba o stworzenie materiału promocyjnego na stronie miasta i np. 

przed seansem w kinie o wydarzeniach organizowanych w 2024 roku w naszym mieście 

(spotkania, imprezy, akcje – nie tylko inwestycje); poza tym – w imieniu swoim  

i mieszkańców – podziękował Burmistrzowi Miasta Sławno za realizację poprzednich 

wniosków. 
 

 

6. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 18 grudnia 2024r., składając życzenia świąteczne.  

 

 

 Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska  

 

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 


